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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrások minisztere részére

„Hányan halnak meg évente kórházi fertőzésben? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A rezidensek és szakorvosok szakszervezetének alelnöke szerint „kórházi fertőzési . vészhelyzet van”,
évente nagyjából 2-3 ezer ember hal meg kórházi fertőzés miatt . Ez azt jelentheti, hogy 2-3 ezer ember
nem a kórházba kerülési alapbetegsége, hanem az egészségügyben uralkodó higiénés állapotok miat t
hal meg . Számos híradás és állampolgári beszámoló mutatta be, hogy olyan alapvet ő feltételek
hiányoznak a kórházi ellátásban, mint a kézmosás lehetősége, vagy a kórtermek, mosdók fert őtlenítése,
nem beszélve az egyszer használatos steril eszközök hiányából adódóan esetlegesen többször felhasznált
eszközök okozta kockázatokról .

Kérdezem ezért Miniszter Urat :

Hány ember halt meg évenként kórházi fertőzés miatt az elmúlt öt évben?
Hány ezer embernek kell meghalnia kórházi fert őzésben ahhoz, hogy a kormány pénzt adjon a
kézmosási, fertő tlenítési lehetőségek megteremtésére, új eszközök beszerzésére?
Tett-e, és ha igen, milyen lépéseket tett a kormány az elmúlt öt évben a kórházi fert őzések
megelőzése érdekében?
Melyik kórházban, hány kórházi fertőzéses esetet regisztráltak?

Megtisztelő válaszát írásban várom.

Budapest, 2016 . február. 10 .

Tisztelettel :

Lajos
Demokratikus Koalíció
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